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Parlamentul României

Senat

ÎNTREBARE

Adresată: ministerului muncii și protecției sociale
De către: Doamna Senator Silvia Dinică
Circumscripția electorală: nr 42, București
Grupul Parlamentar: USR
Ședința Senatului din data de: 02.06.2020

Obiectul interpelării: Sistemul Național Informatic pentru Asistență Socială

Stimate Domnule Ministru,

Intr-o întrebare anterioară, adresată ministerului dumneavoastră, am cerut lămuriri în legătură cu 

implementarea Sistemului Național Informatic pentru Asistență Socială.

Conform răspunsului Nr. 233/A.I./13.04.2020 mi-a fost adus la cunoștință faptul că există un Plan de 

acțiune pentru implementarea noului sistem de management al informațiilor pentru asistență socială 

2017-2020, aprobat încă din 22.05.2017. În plus, am fost informată că s-a semnat inclusiv un 

parteneriat cu STS pentru dezvoltarea arhitecturii bazei de date și a modului de plată a VMI.

Având în vedere răspunsul transmis de minister, vă rog să mă informați cu privire la următoarele 

aspecte:

- Care este bugetul necesar pentru punerea în funcțiune a sistemului și cât din acest necesar a fost 

alocat de fapt până acum? Vă rog să-mi transmiteți ce cheltuieli erau prognozate pe fiecare an și câte 

din acestea au primit finanțare.



- Arhitectura bazei de date și a modului de plată a VMI, ce trebuia dezvoltată de STS a fost 

construită? Dacă nu, din ce motiv nu s-a întâmplat acest lucru? Acordul cu STS ce cheltuieli prevede 

din partea ministerului, s-a oferit finanțare pentru acestea?

- În bugetul pe anul 2020, cât din sumele necesare pentru punerea în funcțiune a sistemului au fost 

bugetate?

- Vom avea funcțional acest sistem în anul 2021?

Nu în ultimul rând, vă rog să-mi transmiteți care va fi entitatea, precum și persoana care se va ocupa 

de coordonarea grupului de lucru ce se va ocupa de definirea consumatorului vulnerabil.

Vă mulțumesc!

Solicit răspuns scris.

Data
02.06.2020

Senator, Silvia Monica Dinică


